
Rotterdam, 28 april 2020. 20bb004127

Onderwerp:
Beantwoording van de schríftelijke vragen van de raadsleden A. Kockelkoren 
(GroenLinks), G.J. Engberts (PvdA) en T. Cicek (SP) over ‘Bos gekapt in Prinsenland’.

Portefeuillehouder: B. Wijbenga-van Nieuwenhuizen

Aan de Gemeenteraad.

Op 25 februari 2020 stelden A. Kockelkoren (GroenLinks), G.J. Engberts (PvdA) en 
T. Cicek (SP) ons schríftelijke vragen over ‘Bos gekapt in Prinsenland’. (20bb2675)

Inleidend wordt gesteld:
“Aan de ’s-Gravenweg in Prinsenland zijn zo’n 100 bomen gekapt. Dit bosje was een 
geliefde plek voor inwoners, maar ook voor vogels zoals de Ijsvogel, de Bosuil en de 
Vlaamse gaai. De lokale afdeling van de bomenridders geeft aan geen kapvergunning te 
kunnen vinden. In het AD zegt wethouder Bert Wijbenga (buitenruimte) dat er een 
onderzoek komt of er wel volgens de regels gekapt is, omdat de aannemer geen 
kapvergunning kon laten zien. Naast deze locatie staat nog een hele rij populieren 
waarvan nog onduidelijk is wat daarmee gaat gebeuren.1

GroenLinks en de PvdA zijn geschrokken van deze kap en willen weten wat de invloed 
gaat zijn op de lokale biodiversiteit, of de juiste processen wel zijn gevolgd en wat er met 
de populieren gaat gebeuren.”

Hieronder volgen de vragen en onze beantwoording:

Vraag 1:
Is inmiddels duidelijk of er wél of geen kapvergunning is afgegeven voor de kap 
op deze locatie?

Antwoord:
Voor de locatie is geen omgevingsvergunning ten behoeve van kapwerkzaamheden 
aangevraagd.

Vraag 2:
Hoeveel bomen zijn er exact gekapt?

1 https://www.ad.nl/rotterdam/achter-de-bomen-verschijnt-een-villawijk-bewoners-boos-over-plotselinge-  
kap~a4dc0f98/
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Antwoord:
Het exacte aantal gekapte bomen is niet bekend. Op basis van de stammen op 
maaiveldhoogte, die na het uitvoeren van de werkzaamheden op het terrein zijn 
aangetroffen, is geconstateerd dat twintig bomen zijn gekapt waarvan met enige 
zekerheid gezegd kan worden dat deze kapvergunning plichtig waren. Boswachters zijn 
voor deze metingen gehouden aan de Algemeen Plaatselijke Verordening (APV). De 
APV bepaalt dat de metingen moeten worden uitgevoerd op stammen die 1,3 meter 
boven maaiveld komen.

Vraag 3:
Hoe omschrijft u de biologische waarde van de reeds gekapte bomen voor 
mensen, dieren en het milieu in het algemeen?

Antwoord:
De waarde van een boom is vanuit verschillende inzichten te bepalen, waaronder de 
biologische waarde. In dit geval wordt vaak gesproken over de ‘ecosysteemdiensten’ van 
bomen. Dat houdt in dat de waarde wordt bepaald op basis van aspecten zoals 
biodiversiteit, luchtkwaliteit, koeling, wateropvang en sier/belevingswaarde. Per 
boomsoort kunnen de bijdragen aan deze aspecten fors verschillen.
Ook kan onderscheid gemaakt worden in vitaliteit: dode, zieke, levende bomen en 
gekapte bomen die voor bepaalde of onbepaalde tijd blijven liggen. Dode, zieke en 
gekapte bomen kunnen een eigen ecosysteem vormen waardoor een bijdrage wordt 
geleverd aan de biodiversiteit.
Wat de biologische waarde was van de gekapte bomen voor deze locatie is niet bekend. 
De gemeente beschikt niet over de noodzakelijke gegevens om deze waarde te bepalen.

Vraag 4:
Was de gemeente Rotterdam op de hoogte van deze kap voordat hierover een 
ingestuurde brief stond in het AD?

Antwoord:
Op 18 maart 2020 is een 14010 melding ontvangen over de kapwerkzaamheden op het 
terrein aan de ‘s-Gravenweg. Hierop is op 19 maart 2020 een onderzoek ter plaatse 
ingesteld door de boswachters van de gemeente. Voordat deze melding is ontvangen, is 
de gemeente niet geïnformeerd over het uitvoeren van kapwerkzaamheden op het 
terrein.
In het AD van 23 februari 2020 is een artikel geplaatst over de kapwerkzaamheden.

Vraag 5:
Bent u bereid met de aannemer in overleg te gaan om alle werkzaamheden te 
stoppen totdat duidelijk is of de juiste vergunningen zijn afgegeven?

Antwoord:
Bij de controle op 19 maart jl. is de aannemer medegedeeld dat vanaf dat moment niet 
langer bomen gekapt of gerooid mogen worden. De werkzaamheden zijn hierop direct
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gestopt. De opruimwerkzaamheden en het verwijderen van het overige groen (struiken) 
is in overleg wel hervat.

Vraag 6:
Op wiens grond staat de rij populieren en gaan deze ook gekapt worden? 

Antwoord:
Het perceel aan de ’s-Gravenweg is hoofdzakelijk particulier eigendom, een klein deel is 
grond van het Hoogheemraadschap Schieland. Voor de realisatie van de 45 woningen 
zorgt de ontwikkelaar ook voor een inrichtingsvoorstel. Op basis van het voorstel wordt 
duidelijk of op het perceel kapwerkzaamheden noodzakelijk zijn.

Vraag 7:
Voor bewoners en de gebiedscommissie komt deze kap als een verrassing. Op 
welke wijze is er tot nu toe gecommuniceerd met de bewoners en de 
gebiedscommissie over dit nieuwbouwproject?

Antwoord:
De gemeente heeft de gebiedscommissie in reguliere overleggen geïnformeerd over het 
initiatief. Er is gemeld dat het initiatief wordt getoetst aan de regels van het vigerende 
bestemmingsplan.

V.J.M. Rooien

De

Burgemeester en Wethouders van Rotterdam,

loutaleb

De burgemeester,
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